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Ulf Rudberg Carl-Christian Schmiterlöw 

Mötet inleddes med att Markus Öhman, ordförande i Hjo Velocipedklubb, berättade om föreningen 
och dess verksamhet. Föreningen firar 50 år i år {startades 9 nov 1973). Det finns aktiva i olika åldrar 
då både motionsträning för vuxna och ungdomsträning med flera grupper, både MTB och landsväg, 
erbjuds. MTB är lättare att utöva och arrangera pga trafikregler/vägar mm. På ungdomssidan finns 
därför ingen landsvägsverksamhet. Vätternrundan gör att det på motionssidan finns intresse för 
landsväg. Föreningen har ca I I O medlemmar. För tre år sedan gjordes en renovering av klubbhuset. 
1974 startades pappersinsamling vilket byggt basen i föreningens goda ekonomi. Vätternrundan är en 
annan inkomstkälla samt att MTB-tävling arrangeras varje år på Högaliden. Pandemin förde med sig nya 
medlemmar som ville nyttja träningssalen i klubbhuset. Föreningens stora namn just nu är Erica 
Zetterlund som presterar på elitnivå i Sverige. Det blev under året bl a en tredjeplats i långloppscupen 
för MTB. 
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§ I 

Mötet öppnas 

Mötet öppnades av ordförande Linnea Hultmark_ 

§2 

Val av protokollsjusterare. 

Rådet beslutade att utse Ulf Rudberg och Carl-Christian Schmiterlöw. 

§ 3 

Dagordning 

Rådet beslutade att godkänna föreliggande förslag till dagordning. En justering gjordes 
då § 8 flyttades till före § 5 på grund av deltagare som behövde lämna mötet tidigare. 

§4 

Genomgång av föregående mötesprotokoll. 

Föregående mötesprotokoll gicks igenom och beslutades att läggas till handlingarna. 

§ 5 

Information från fritidsenheten 

Information från Fritidsenheten hade skickats med kallelsen till ldrottsrådet och 
innehöll information om: Rbok, Föreningsbidrag, Guldkroksområdet och att 
kommunfullmäktige beslutat om tidplan för utveckling av området, Högaliden, 
uppmuntran att arrangera jullovsaktiviteter, Aktivitetskatalogen och årets jubilarer. 
En diskussion om Guldkroksområdet följde, där HKG och Hjo Badmintonklubb 
uttryckte sin besvikelse kring att det i beslutet inte finns med en plan för byggnation 
av en ny fullstor hall. Hanna meddelade att slutrapporten som förvaltningen lämnade 
till Kommunstyrelsen för beslut, kan skickas ut till samtliga föreningar. Slutrapporten 
innehåller alla inkomna synpunkter på förslaget till utveckling av Guldkroksområdet 
och motiveringar till förvaltningens förslag. 

Därefter följde en uppvaktning av föreningar som under 2023 firat jubileum. Av dessa 
var Hjo Velocipedklubb (som fyllt 50 år) och Norra Fågelås IF (som fyllt 90 år) på 
plats. Föreningarna fick var sitt tack och grattis från Hjo kommun, i form av en tavla 
som minne och information om att Hjo kommun valt att skänka ett bidrag till 
Majblomman som gåva. 

§ 6 

Utdn.gsbestyrkande 
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Information från RF SISU 

Anders Johansson från RF SISU Västra Götaland redogjorde för en kort summering 
av 2023. Flera föreningar efterfrågar nu HLR och hjärtstartarutbildning. På tapeten är 
även ungdomsdomarutbildningar. Anders skickade med en påminnelse om att höra av 
sig till honom i stora och små frågor, RF SISU är till för föreningarna och inte 
tvärtom. 

Ändring vid inloggning i Idrott Online: För att komma in i IOL behövs numera 
FrejalD. IOL kommer att försvinna efter 2024. Nytt system kommer från och med 
2025 där alla nuvarande system kommer att integreras. 

Önskemål på föreläsningar att erbjuda medlemmarna/ledarna/de aktiva i föreningarna? 
Förslag/önskemål som kom upp: 
Föreläsning om hur vi kan nå de som inte rör sig alls? 
Matsmältning och färgämnen - är föreläsning om det möjligt? Kost i allmänhet? 
Diskussionen om vilka ämnen som man önskar fördjupning inom, vävdes samman 
med § 9 - ldrottsrådet 2024 och önskemål om teman för våra möten. Fler förslag på 
teman att fördjupa oss i beskrivs därför under§ 9. 

§7 

ANDTSE - Hur har det gått? 

Flera föreningar tog med sig en ENDAST-affisch att sätta upp på anläggningen/i 
klubblokalen. En del föreningar upplever det svårt att göra det tydligt kring 
användning av tobak och hade frågor. Det tydliggjordes då att det i den nya policyn 
står att "Vi uppmuntrar våra medlemmar att värna om nikotinfria miljöer och en 
kultur utan tobak" samt "Våra omyndiga idrottsutövare, tränare och ledare använder 
inte tobak under träning, tävling eller match", vilket skapade mer känsla av tydlighet. 

§8 

Kika in i Rbok - nytt system för lokalbokning och bidragsansökningar 

Visning av Rbok, det nya systemet för bokningar av resurser och bidragsansökningar. 
Det gicks igenom hur man registrerar ett konto, hur en förening registreras och hur 
fler användare i föreningen läggs till. Därtill hur bidrag söks, resurser bokas, hur 
sektioner/lag/grupper läggs till mm. Från och med I januari kommer systemet att vara 
öppet för att registrera sig och sin förening. En person i varje förening får ta på sig 
uppgiften att registrera föreningar och därefter lägga till övriga i föreningen som 
behöver kunna logga in som förening. Information kommer att skickas ut inför varje 
moment, med instruktioner om aktuellt ämne. 

Utdragsbestyrkande 

w m 



HJO 
ldrottsrådet 

Justerandes signatur 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 4 (4) 

2023-11-27 

§9 

ldrottsrådet 2024 - datum och möjlighet att lämna önskemål om innehåll 
och plats 

De föreslagna datumen 29 februari, 22 maj, 17 september och 25 november 
godkändes. 

Temaförslag: Hur kan vi samarbeta/agera för att få fler aktiva i föreningarna? Hur kan 
vi tillsammans bemöta utmaningar kring t ex ekonomi (föreningars och 
privatpersoners), behålla aktiva längre upp i åldrarna och att ungdomar känner att de 
inte har tid för annat än skolan. 

Temaförslag: Trygg idrott i Hjo, en gemensam policy för att skapa trygga 
idrottsmiljöer. 

Temaförslag: lndividualiseringsmentaliteten vs tillsammans. Vi tenderar att bli mer 
fokuserade på oss själva, sina egna behov och agerar utifrån det. Hur kan vi motverka 
egoismen i samhället? En iakttagelse: gymmet har blivit ungdomsgård, varför väljer 
ungdomar gymmet framför föreningsidrott? Att kunna träna när jag vill, med vem jag 
vill och hur jag vill - växer. 

§ 11 

Övrigt 

Hjo Velocipedklubb visade bilder från hur det ser ut på Högalidens friluftsområde 
efter den senaste avverkningen. Trots ett möte mellan Hjo kommun, Almnäs 
skogsbruk och föreningarna med verksamhet på Högaliden, där det tydligt önskades 
att MTB-spåren lämnas fria från grenar, träd och sly efter avverkningen, har detta 
skett igen. Hanna tar kontakt med berörda inom Hjo kommun för att reda ut varför 
det skett. 

§ 11 

Nästa idrottsråd 

Torsdag 29 februari kl.18.00. Plats ej klart. Lämna gärna förslag! 

§ 12 

Mötet avslutas 

Ordförande Linnea Hultmark tackade samtliga för deltagande ikväll och avslutade 
mötet. 

Utdngsbestyrkande 


